

Canadian Uveitis Subspecialty Society

Société canadienne de la sous-spécialité de l'uvéïte

Saturday, June 24 | 1330-1500 | Harbour C
 Samedi 24 juin

Target Audience - Groupes cibles

This educational activity is intended for uveitis specialists, general ophthalmologists, residents, and allied health personnel who are engaged in the diagnosis and treatment of eye diseases.

Cette activité de formation s'adresse aux spécialistes de l'uvéïte, aux ophtalmologistes généralistes, aux résidents et au personnel des professions connexes de la santé engagés dans le diagnostic et le traitement des maladies oculaires.

Objectives - Objectifs

- Participants will recognize clinical characteristics and appropriately diagnose herpetic, tuberculous, post-operative and sarcoid uveitis.
- Participants will understand and be able to apply treatment algorithms for herpetic uveitis, post-operative uveitis and idiopathic uveitis.
- Participants will utilize proper medication and apply appropriate technique for cataract surgery in uveitis patients.
- Les participants pourront reconnaître les caractéristiques cliniques et diagnostiquer de façon appropriée les uvéïtes reliées à l'herpès, la tuberculose, la sarcoïdose et dans la période post-opératoire.
- Les participants pourront comprendre et appliquer des algorithmes de traitement pour l'uvéïte herpétique, post-opératoire et idiopathique.
- Les participants utiliseront des médicaments et des techniques appropriés lors de chirurgie de cataracte chez les patients uvéïtiques.

Moderator - Animateur

Larissa Derzko-Dzulynsky

- | | |
|------|---|
| 1330 | Twenty Years' Experience with Uveitis Secondary to Ocular Sarcoidosis in the Pacific Northwest
W. Li |
| 1338 | Cataract Surgery in Uveitis Patients
G. Rocha |
| 1350 | Herpetic Uveitis
M.L. Bélair |
| 1402 | The Non-specific Treatment of Uveitis: Conventional and New Approaches
W.G. Hodge |
| 1414 | Presumed Ocular Tuberculosis in Canada's Indigenous Population: A Case Report
A.R. Al-Ghoul, R.J. Schneider |
| 1422 | Evaluating Post-operative Uveitis
E. Fortin |
| 1434 | Discussion |
| 1500 | Break |